

## COMMISSION SPECIALE DES RECEPTIONS

Compte rendu de l'assemblée du 26 mai 1915.

Présents: MM. les échevins Loranger, Macdonald, Pauzé, Rubenstein, L. A. Lapointe, Houlé, O'Connell, Dubois, Bastien et Dubeau.

Son Honneur le Maire assiste aussi à l'assemblée.

En l'absence du président, M. l'échevin Loranger, Maire-Suppléant, est appelé à présider la séance.

Son Honneur le Maire fait part à la Commission de la visite, le 26 ou le 27 courant, de certains maires de l'Ouest et de l'Est du Canada. Il recommande à la Commission de recevoir ces messieurs comme ils le méritent.

Après délibération, il est

Résolu: D'offrir à ces messieurs une promenade en voiture sur la montagne, un lunch au Club St-Denis et une promenade par la ville en automobile.

Il est de plus,

Résolu: De s'aboucher avec les autorités de la Commission du Havre et de les prier de mettre un bateau à la disposition des visiteurs afin qu'il puissent visiter le port, s'ils le désirent.

Le président intérimaire et le secrétaire sont autorisés à faire les arrangements pour le lunch, aux conditions qu'ils jugeront convenables.

Ajournement

RENE BAUSET,  
Greffier-Adjoint de la Cité

## SPECIAL COMMITTEE ON RECEPTIONS

Report of meeting held on the 26th May 1915.

Present: Ald. Loranger, Macdonald, Pauzé, Rubenstein, L. A. Lapointe, Houlé, O'Connell, Dubois, Bastien and Dubeau.

His Worship the Mayor also attended the meeting.

In the absence of the Chairman, Ald. Loranger, Acting Mayor, was called to the Chair.

His Worship the Mayor apprised the Committee of the visit, on the 26th or 27th instant, of certain Mayors from Western and Eastern Canada. He recommended to the Committee that a befitting reception be extended to these gentlemen.

After due deliberation, it was

Resolved: To offer to these gentlemen a drive on the Mountain, a luncheon at the St. Denis Club and an automobile tour of the City.

It was further

Resolved: To communicate with the authorities of the Harbor Board and request them to kindly place a boat at the disposal of the visitors, in order that they may visit the Harbor if they so desire.

The Acting Chairman and the Secretary were authorized to perfect the necessary arrangements for the luncheon on such conditions as they may deem proper.

Adjourned.

RENE BAUSET,  
Asst.-City Clerk.